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Närvarande

Protokoll

1. Stämmans öppnande

Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Fastställande av röstlängd

Uppgjordes förteckning över närvarande medlemmar samt fastställdes denna förteckning som röstlängd. Det var 30

medlemmar närvarande, samtliga röstberättigade men endast 1 röst per lägenhet.

3. Val av stämmoordförande

Till stämmans ordförande valdes Annica Mörck.

4. Anmälan av stämmoordförandes val av protokollförare

Till protokollförare valdes Matilda Wenngren.  

5. Val av en person som har att jämte ordförande justera protokollet

Att jämte ordföranden justera stämmoprotokollet valdes Simon Dunder.

6. Val av rösträknare

Till rösträknare valdes Patrik Andersson och Fredrik Larsen.

7. Kallelse

Kallelse, årsberättelse och röstsedel delades ut 2023-11-08.

Kallelse till stämman har skett i stadgeenlig ordning.

8. Årsredovisning

Styrelsens årsredovisning för tiden 2022-09-01— 2023-08-31 har delats ut till samtliga medlemmar tillsammans med

kallelsen. Årsredovisningen läggs med godkännande till handlingarna.

9. Framläggande av revisionsberättelse

Styrelsen och stämman tog del av revisorns revisionsberättelse. 

10. Fastställande av resultat- och balansräkningen

Stämman beslöt i enlighet med revisorernas förslag att fastställa de i årsredovisningen intagna resultat- och

balansräkningar per 2023-08-31.

Årsstämma

RB BRF Gävlehus nr 17

Mötesnummer 3

Tema

Datum & tid 2023-11-23 18:00 - 19:30

Plats Föreningslokalen

Ledamöter

Patrik Andersson

Isak Låås

André Stål

Matilda Wenngren

Suppleanter

Andreas Rasmusson

Jan Källgren

Ros-Mari Andersson

Ej närvarande

Hanna Skytt

Sonja Sjöberg

Jonathan Eriksson

Tommy Ellgren
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11. Beslut om resultatdisposition

Stämman beslöt i enlighet med styrelsens förslag att årets överskott 6 629 169 kr skall balanseras i ny räkning. 

12. Fråga om ansvarsfrihet åt styrelsens ledamöter

I enlighet med revisorernas förslag beviljade årsstämman styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar.

13. Beslut angående antalet styrelseledamöter och suppleanter

Förslag för beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter:

7 ordinarie styrelseledamöter (varav 1 ordinarie från Riksbyggen) 

5 suppleanter (varav alla från föreningen)

Förslag för beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter godkänns av stämman.

14. Arvoden

Arvoden föreslås som 1,5 prisbasbelopp enligt Riksbyggens rekommendationer.

15. Fråga om val av ordförande

Stämman beslutade att styrelsen själva väljer ordförande vid konstituerande styrelsesammanträdet den 23/11.

16. Val av styrelse och suppleanter

I tur att avgå ledamöter:

Matilda Wenngren, Sonja Sjöberg och Isak Låås.

I tur att avgå suppleanter:

Jan Källgren och Ros-Mari Andersson.

Avflyttade:

Tommy Ellgren (ledamot) och Jonathan Eriksson (suppleant).

Valberedningens förslag till val:

Ledamöter

Matilda Wenngren 2 år omval

Sonja Sjöberg 2 år omval

David Rosengren nyval 2 år

Per-Anders Pudas nyval + fyllnadsval 1 år (för Tommy Ellgren)

Suppleanter:

Jan Källgren 2 år omval

Ros-Mari Andersson 2 år omval

Nina Lagerqvist nyval, fyllnadsval 1 år (för Jonathan Eriksson)

Olle Engström nyval 1 år

Ovannämnda ledamöter och suppleanter godkänns av stämman.

17. Val av revisorer, revisorsersättare och revisionsbyrå

Mats Fjällström föreningsvald revisor får förtroende ytterligare 1 år

Ove Grundvall suppleant revisor får förtroende ytterligare 1 år

Styrelsen föreslår att byta till BoRev Revision då Grant Thornton inte längre kommer hantera bostadsrättsföreningar.

Godkänns av stämman.

18. Val av valberedning

Lena Kusinen avgår som valberedning.

Nytt förslag till valberedning är Nina Lagerqvist och Isak Låås. Godkänns av stämman. 
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19.
Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av medlem anmälda ärenden
(motioner) som angetts i kallelsen

Propositioner från styrelsen:

• Stadgeändring: Riksbyggen har gjort om sina normalstadgar. Styrelsen tycker att föreningen ska följa dessa.

Stämman godkänner och beslutar att gå över till dom nya normalstadgarna. Detta beslut räknas som

nummer ett (1), beslut nummer två (2) kommer tas vid extra stämma.

• Lekplatser: Ordförande läser upp meddelande till medlemmar i föreningen som finns bifogat i dagordningen.

Beslut behöver tas om föreningen fortfarande ska ha lekplatser i den omfattning det är idag (befintliga

lekplatser har dömts ut som farliga för barn och får ej nyttjas i nuläget). Om stämman röstar ja till att ha kvar

lekplatserna så kommer dessa att förnyas utifrån dom lagar och bestämmelser som finns samt att omfattningen

kommer att likna den som varit tidigare. Detta kommer att generera en kostnadsökning på medlemsavgiften

med cirka 1%. Om stämman röstar nej kommer befintliga lekplatser att monteras ned och föreningen kommer

istället så gräsmatta där lekplatserna varit. Stämman röstar JA till att lekplatser ska finnas kvar och förnyas.

18 röster för ja, 7 röster för nej. Eventuella förslag och idéer angående dom nya lekplatserna kan skickas in av

medlemmar via mejl till styrelsen.

Beslut (3-1)

Stämman godkänner och beslutar att gå över till dom nya normalstadgarna.

Beslut (3-2)

Beslut om att förnya lekplatser. Handuppräckning för rösträkning.

Antal som röstar ja till förslaget om att förnya lekplatser: 18 stycken. 

Antal som röstar nej till förslaget om att förnya lekplatser: 7 stycken.

20. Avslutning

Stämmans ordförande Annicka tackade för visat intresse och förklarade stämman avslutad.

Undertecknare

André Stål (Justerare, Ordförande)

Matilda Wenngren (Sekreterare)
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Närvarande



Protokoll



1. Stämmans öppnande



Ordföranden öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 



2. Fastställande av röstlängd



Uppgjordes förteckning över närvarande medlemmar samt fastställdes denna förteckning som röstlängd. Det var 30



medlemmar närvarande, samtliga röstberättigade men endast 1 röst per lägenhet.



3. Val av stämmoordförande



Till stämmans ordförande valdes Annica Mörck.



4. Anmälan av stämmoordförandes val av protokollförare



Till protokollförare valdes Matilda Wenngren.  



5. Val av en person som har att jämte ordförande justera protokollet



Att jämte ordföranden justera stämmoprotokollet valdes Simon Dunder.



6. Val av rösträknare



Till rösträknare valdes Patrik Andersson och Fredrik Larsen.



7. Kallelse



Kallelse, årsberättelse och röstsedel delades ut 2023-11-08.



Kallelse till stämman har skett i stadgeenlig ordning.



8. Årsredovisning



Styrelsens årsredovisning för tiden 2022-09-01— 2023-08-31 har delats ut till samtliga medlemmar tillsammans med



kallelsen. Årsredovisningen läggs med godkännande till handlingarna.



9. Framläggande av revisionsberättelse



Styrelsen och stämman tog del av revisorns revisionsberättelse. 



10. Fastställande av resultat- och balansräkningen



Stämman beslöt i enlighet med revisorernas förslag att fastställa de i årsredovisningen intagna resultat- och



balansräkningar per 2023-08-31.



Årsstämma



RB BRF Gävlehus nr 17



Mötesnummer 3



Tema



Datum & tid 2023-11-23 18:00 - 19:30



Plats Föreningslokalen



Ledamöter



Patrik Andersson



Isak Låås



André Stål



Matilda Wenngren



Suppleanter



Andreas Rasmusson



Jan Källgren



Ros-Mari Andersson



Ej närvarande



Hanna Skytt



Sonja Sjöberg



Jonathan Eriksson



Tommy Ellgren
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11. Beslut om resultatdisposition



Stämman beslöt i enlighet med styrelsens förslag att årets överskott 6 629 169 kr skall balanseras i ny räkning. 



12. Fråga om ansvarsfrihet åt styrelsens ledamöter



I enlighet med revisorernas förslag beviljade årsstämman styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar.



13. Beslut angående antalet styrelseledamöter och suppleanter



Förslag för beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter:



7 ordinarie styrelseledamöter (varav 1 ordinarie från Riksbyggen) 



5 suppleanter (varav alla från föreningen)



Förslag för beslut om antalet styrelseledamöter och suppleanter godkänns av stämman.



14. Arvoden



Arvoden föreslås som 1,5 prisbasbelopp enligt Riksbyggens rekommendationer.



15. Fråga om val av ordförande



Stämman beslutade att styrelsen själva väljer ordförande vid konstituerande styrelsesammanträdet den 23/11.



16. Val av styrelse och suppleanter



I tur att avgå ledamöter:



Matilda Wenngren, Sonja Sjöberg och Isak Låås.



I tur att avgå suppleanter:



Jan Källgren och Ros-Mari Andersson.



Avflyttade:



Tommy Ellgren (ledamot) och Jonathan Eriksson (suppleant).



Valberedningens förslag till val:



Ledamöter



Matilda Wenngren 2 år omval



Sonja Sjöberg 2 år omval



David Rosengren nyval 2 år



Per-Anders Pudas nyval + fyllnadsval 1 år (för Tommy Ellgren)



Suppleanter:



Jan Källgren 2 år omval



Ros-Mari Andersson 2 år omval



Nina Lagerqvist nyval, fyllnadsval 1 år (för Jonathan Eriksson)



Olle Engström nyval 1 år



Ovannämnda ledamöter och suppleanter godkänns av stämman.



17. Val av revisorer, revisorsersättare och revisionsbyrå



Mats Fjällström föreningsvald revisor får förtroende ytterligare 1 år



Ove Grundvall suppleant revisor får förtroende ytterligare 1 år



Styrelsen föreslår att byta till BoRev Revision då Grant Thornton inte längre kommer hantera bostadsrättsföreningar.



Godkänns av stämman.



18. Val av valberedning



Lena Kusinen avgår som valberedning.



Nytt förslag till valberedning är Nina Lagerqvist och Isak Låås. Godkänns av stämman. 
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19.
Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av medlem anmälda ärenden
(motioner) som angetts i kallelsen



Propositioner från styrelsen:



• Stadgeändring: Riksbyggen har gjort om sina normalstadgar. Styrelsen tycker att föreningen ska följa dessa.



Stämman godkänner och beslutar att gå över till dom nya normalstadgarna. Detta beslut räknas som



nummer ett (1), beslut nummer två (2) kommer tas vid extra stämma.



• Lekplatser: Ordförande läser upp meddelande till medlemmar i föreningen som finns bifogat i dagordningen.



Beslut behöver tas om föreningen fortfarande ska ha lekplatser i den omfattning det är idag (befintliga



lekplatser har dömts ut som farliga för barn och får ej nyttjas i nuläget). Om stämman röstar ja till att ha kvar



lekplatserna så kommer dessa att förnyas utifrån dom lagar och bestämmelser som finns samt att omfattningen



kommer att likna den som varit tidigare. Detta kommer att generera en kostnadsökning på medlemsavgiften



med cirka 1%. Om stämman röstar nej kommer befintliga lekplatser att monteras ned och föreningen kommer



istället så gräsmatta där lekplatserna varit. Stämman röstar JA till att lekplatser ska finnas kvar och förnyas.



18 röster för ja, 7 röster för nej. Eventuella förslag och idéer angående dom nya lekplatserna kan skickas in av



medlemmar via mejl till styrelsen.



Beslut (3-1)



Stämman godkänner och beslutar att gå över till dom nya normalstadgarna.



Beslut (3-2)



Beslut om att förnya lekplatser. Handuppräckning för rösträkning.



Antal som röstar ja till förslaget om att förnya lekplatser: 18 stycken. 



Antal som röstar nej till förslaget om att förnya lekplatser: 7 stycken.



20. Avslutning



Stämmans ordförande Annicka tackade för visat intresse och förklarade stämman avslutad.



Undertecknare



André Stål (Justerare, Ordförande)



Matilda Wenngren (Sekreterare)
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